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Welcome to “Granada”, Abu Dhabi’s first low-rise premium community living apartment buildings 
within the fully integrated and all-inclusive community, Bloom Living. 

Inspired by the aesthetic of traditional Mediterranean homes and elevated by the comfort of modern 
living, Granada will feature the first superior low-rise apartment buildings in Abu Dhabi centered 
around community living. The first phase of Granada encompasses a variety of residential apartment 
units across eight luxury four-story buildings. Granada will comprise units from spacious studios, 
to upscale one, two-, and three bedroom- apartments, each with generous living space, sweeping 
balconies, and access to top-class amenities within the community.

Apartments at Granada will feature modern and elegant finishings with open floor plans and 
high ceilings. Each apartment is also designed to feature large windows, creating a bright and airy 
atmosphere, filled with natural light.
 
This premium apartment community is fully equipped to cater to all types of residents and all age 
groups, making it a true multi-generational destination. Residents have direct access to fully facilitated 
community centers consisting of fitness spaces, cafés, lounge areas, kids play areas, swimming pools 
and shaded playgrounds. The communal areas at Granada are designed to be welcoming with detailed 
façades, open gardens and spacious courtyards, creating luxurious leisure spaces.

Those living within Granada can benefit from a wide range of facilities available at Bloom Living, 
just within a short walking distance. Residents can explore the beauty of nature at Bloom Living’s 
multiple uninterruptedly interconnected parks, and they can also enjoy their time at the community’s 
main Clubhouse which provides easy access to pools, sports, and recreational facilities. 

مرحبًًــا بكــم في "جرانــادا"، أول مشــروع للشــقق الفاخــرة ضمــن مبــاني منخفضــة الارتفــاع في أبوظبــي 
بلــووم ليفينــج، المجمــع الســكني العصــري والمتكامــل. بمشــروع 

 يتميــز المشــروع بتصاميمــه المبتكــرة المســتوحاة مــن العمــارة المتوســطية، ويضــم أول شــقق ضمــن 
مبــاني منخفضــة الارتفــاع تقــدم تجربــة حيــاة مجتمعيــة فريــدة ومتكاملــة في أبوظبــي. وتشــمل المرحلــة 
ــرة  ــانٍٍ فاخ ــة مب ــى ثماني ــوزع عل ــي تت ــعة والت ــكنية الواس ــدات الس ــن الوح ــة م ــادا مجموع ــن جران الأولى م
مؤلفــة مــن أربعــة طوابــق. تتنــوع الوحــدات الســكنية في جرانــادا بين اســتوديوهات فســيحة وشــقق راقيــة 
بغرفــة وغرفتــي وثلاث غــرف نــوم، كمــا تتميز الشــقق بمســاحات معيشــة واســعة وشــرفات بــإطلالات خلابة، 

إضافــة إلى توفــر أفخــم وســائل الراحــة والرفاهيــة في المجمــع.

كمــا تتميــز الشــقق  في جرانــادا بتصاميــم داخليــة مفتوحــة وأســقف مرتفعــة مــع لمســات عصريــة وأنيقــة، 
إضافــة إلى نوافــذ كــبيرة توفــر إضــاءة طبيعيــة.

ــمين  ــر للمقي ــم. وتوف ــم وأعماره ــتلاف تطلعاته ــى اخ ــكان عل ــب الس ــادا لتناس ــة جران ــم مرحل وتم تصمي
إمكانيــة الوصــول المباشــر إلى مراكــز مجتمــع مجهــزة بالكامــل، تتضمــن صــالات لياقــة بدنيــة ومقاهــي 
ــق  ــم المناط ــا تض ــة. كم ــب مظلل ــباحة وملاع ــواض س ــال وأح ــة للأطف ــب مخصص ــاحات لع ــات ومس ورده
ــة فاخــرة. ــق وســاحات واســعة، ممــا يوفــر تجــارب ترفيهي المشتركــة في المشــروع واجهــات كــبيرة وحدائ

  
ســيتمكن ســكان جرانــادا أيــضاً مــن الاســتفادة مــن باقــة المرافــق المتوفــرة في بلــووم ليفينــج علــى بعــد 
مســافة قــصيرة سيًرًا علــى الأقــدام، واستكشــاف جمــال الطبيعــة في حدائــق المجمع المتنوعــة والمنتزهات 
المترابطــة مــع بعضهــا البعــض، بالإضافــة إلى الاســتمتاع بالخدمــات التــي يوفرهــا النــادي الرئيســي في بلــووم 

ليفينــج والتــي تشــمل أحــواض الســباحة والمرافــق الرياضيــة والترفيهيــة.

ضمن مباني منخفضة الارتفاع في أبوظبي
apartment buildingsCOMMUNITY LIVING

Abu Dhabi’s first LOW-RISE PREMIUM أول مشروع للشقق الفاخرة



Disclaimer: Computer generated image is indicative only
الصورة التي تم إنشاؤها بواسطة الكمبيوتر هي إرشادية فقط
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EXTERIORS
التصميم الخارجي



Disclaimer: Computer generated image is indicative only
الصورة التي تم إنشاؤها بواسطة الكمبيوتر هي إرشادية فقط General Street View



Disclaimer: Computer generated image is indicative only
الصورة التي تم إنشاؤها بواسطة الكمبيوتر هي إرشادية فقط Retail View



Disclaimer: Computer generated image is indicative only
الصورة التي تم إنشاؤها بواسطة الكمبيوتر هي إرشادية فقط  Facade View



Disclaimer: Computer generated image is indicative only
الصورة التي تم إنشاؤها بواسطة الكمبيوتر هي إرشادية فقط Building Entrance View



Disclaimer: Computer generated image is indicative only
الصورة التي تم إنشاؤها بواسطة الكمبيوتر هي إرشادية فقط Retail View 



Disclaimer: Computer generated image is indicative only
الصورة التي تم إنشاؤها بواسطة الكمبيوتر هي إرشادية فقط Community Park View



Disclaimer: Computer generated image is indicative only
الصورة التي تم إنشاؤها بواسطة الكمبيوتر هي إرشادية فقط Balcony View



Disclaimer: Computer generated image is indicative only
الصورة التي تم إنشاؤها بواسطة الكمبيوتر هي إرشادية فقط Community View
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INTERIORS
التصميم الداخلي



Disclaimer: Computer generated image is indicative only
الصورة التي تم إنشاؤها بواسطة الكمبيوتر هي إرشادية فقط Apartment Entrance Lobby



Disclaimer: Computer generated image is indicative only
الصورة التي تم إنشاؤها بواسطة الكمبيوتر هي إرشادية فقط Living Room - Studio to 2 Bedroom



Disclaimer: Computer generated image is indicative only
الصورة التي تم إنشاؤها بواسطة الكمبيوتر هي إرشادية فقط Living Room - 3 Bedrooms



Disclaimer: Computer generated image is indicative only
الصورة التي تم إنشاؤها بواسطة الكمبيوتر هي إرشادية فقط Master Bedroom



Disclaimer: Computer generated image is indicative only
الصورة التي تم إنشاؤها بواسطة الكمبيوتر هي إرشادية فقط Open Kitchen



Disclaimer: Computer generated image is indicative only
الصورة التي تم إنشاؤها بواسطة الكمبيوتر هي إرشادية فقط Closed Kitchen - 3 Bedrooms



Disclaimer: Computer generated image is indicative only
الصورة التي تم إنشاؤها بواسطة الكمبيوتر هي إرشادية فقط Bathroom



Disclaimer: Computer generated image is indicative only
الصورة التي تم إنشاؤها بواسطة الكمبيوتر هي إرشادية فقط Community Gym



Disclaimer: Computer generated image is indicative only
الصورة التي تم إنشاؤها بواسطة الكمبيوتر هي إرشادية فقط Kids’ Indoor Play Area
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LAYOUT PLANS
مخططات الشقق
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STUDIOSTUDIO

All floor plans depicted herewith are not to scale, applied finishes and final unit areas are subject to change without prior notice 
at the discretion of Bloom Properties in line with the provision of contract of sale. Landscaping and interior design shown in the 
imagery including furniture, accessories and electronics are indicative only and will not be included within the offering.

جميــع مخططــات الوحــدات الســكنية الموضحــة هــي إرشــادية ولا تعــد قياســية، التشــطيبات والقياســات عرضــة للتغــيير والتعديــل دون 
إشــعار مســبق وفــقاً لتقديــر بلــووم العقاريــة بمــا يتماشــى مــع أحــكام عقــد البيــع. وكذلــك تنســيق الحدائــق والأجهــزة الإلكترونيــة والأثــاث 

ــضاً. ــمولة أي ــادية وغير مش ــي إرش ــوارات ه والأكسس

TYPE ATYPE A
Internal Sellable Area 365 sqft.  34 sqm.
Max. External Sellable Area 107 sqft.  10 sqm.
Max. Total Sellable Area 472 sqft.  44 sqm.

Master Key Plan



STUDIOSTUDIO

All floor plans depicted herewith are not to scale, applied finishes and final unit areas are subject to change without prior notice 
at the discretion of Bloom Properties in line with the provision of contract of sale. Landscaping and interior design shown in the 
imagery including furniture, accessories and electronics are indicative only and will not be included within the offering.

جميــع مخططــات الوحــدات الســكنية الموضحــة هــي إرشــادية ولا تعــد قياســية، التشــطيبات والقياســات عرضــة للتغــيير والتعديــل دون 
إشــعار مســبق وفــقاً لتقديــر بلــووم العقاريــة بمــا يتماشــى مــع أحــكام عقــد البيــع. وكذلــك تنســيق الحدائــق والأجهــزة الإلكترونيــة والأثــاث 

ــضاً. ــمولة أي ــادية وغير مش ــي إرش ــوارات ه والأكسس

TYPE ATYPE A11
Internal Sellable Area 365 sqft. 34 sqm.
Max. External Sellable Area 32 sqft. 3 sqm.
Max. Total Sellable Area 397 sqft. 37 sqm.

Master Key Plan
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BEDROOMBEDROOM
APARTMENTAPARTMENT11

All floor plans depicted herewith are not to scale, applied finishes and final unit areas are subject to change without prior notice 
at the discretion of Bloom Properties in line with the provision of contract of sale. Landscaping and interior design shown in the 
imagery including furniture, accessories and electronics are indicative only and will not be included within the offering.

جميــع مخططــات الوحــدات الســكنية الموضحــة هــي إرشــادية ولا تعــد قياســية، التشــطيبات والقياســات عرضــة للتغــيير والتعديــل دون 
إشــعار مســبق وفــقاً لتقديــر بلــووم العقاريــة بمــا يتماشــى مــع أحــكام عقــد البيــع. وكذلــك تنســيق الحدائــق والأجهــزة الإلكترونيــة والأثــاث 

ــضاً. ــمولة أي ــادية وغير مش ــي إرش ــوارات ه والأكسس

Type A

Master Key Plan

Internal Sellable Area 592 sqft.  55 sqm.
Max. External Sellable Area 107 sqft.  10 sqm.
Max. Total Sellable Area 699 sqft.  65 sqm.



BEDROOMBEDROOM
APARTMENTAPARTMENT11

All floor plans depicted herewith are not to scale, applied finishes and final unit areas are subject to change without prior notice 
at the discretion of Bloom Properties in line with the provision of contract of sale. Landscaping and interior design shown in the 
imagery including furniture, accessories and electronics are indicative only and will not be included within the offering.

جميــع مخططــات الوحــدات الســكنية الموضحــة هــي إرشــادية ولا تعــد قياســية، التشــطيبات والقياســات عرضــة للتغــيير والتعديــل دون 
إشــعار مســبق وفــقاً لتقديــر بلــووم العقاريــة بمــا يتماشــى مــع أحــكام عقــد البيــع. وكذلــك تنســيق الحدائــق والأجهــزة الإلكترونيــة والأثــاث 

ــضاً. ــمولة أي ــادية وغير مش ــي إرش ــوارات ه والأكسس

Internal Sellable Area 592 sqft.  55 sqm.
Max. External Sellable Area 236 sqft.  22 sqm.
Max. Total Sellable Area 828 sqft.  77 sqm.

Type A3

Master Key Plan



BEDROOMBEDROOM
APARTMENTAPARTMENT11

All floor plans depicted herewith are not to scale, applied finishes and final unit areas are subject to change without prior notice 
at the discretion of Bloom Properties in line with the provision of contract of sale. Landscaping and interior design shown in the 
imagery including furniture, accessories and electronics are indicative only and will not be included within the offering.

جميــع مخططــات الوحــدات الســكنية الموضحــة هــي إرشــادية ولا تعــد قياســية، التشــطيبات والقياســات عرضــة للتغــيير والتعديــل دون 
إشــعار مســبق وفــقاً لتقديــر بلــووم العقاريــة بمــا يتماشــى مــع أحــكام عقــد البيــع. وكذلــك تنســيق الحدائــق والأجهــزة الإلكترونيــة والأثــاث 

ــضاً. ــمولة أي ــادية وغير مش ــي إرش ــوارات ه والأكسس

Internal Sellable Area 613 sqft. 57 sqm.
Max. External Sellable Area 139 sqft. 13 sqm.
Max. Total Sellable Area 752 sqft. 70 sqm.

Type B

Master Key Plan



BEDROOMBEDROOM
APARTMENTAPARTMENT11

All floor plans depicted herewith are not to scale, applied finishes and final unit areas are subject to change without prior notice 
at the discretion of Bloom Properties in line with the provision of contract of sale. Landscaping and interior design shown in the 
imagery including furniture, accessories and electronics are indicative only and will not be included within the offering.

جميــع مخططــات الوحــدات الســكنية الموضحــة هــي إرشــادية ولا تعــد قياســية، التشــطيبات والقياســات عرضــة للتغــيير والتعديــل دون 
إشــعار مســبق وفــقاً لتقديــر بلــووم العقاريــة بمــا يتماشــى مــع أحــكام عقــد البيــع. وكذلــك تنســيق الحدائــق والأجهــزة الإلكترونيــة والأثــاث 

ــضاً. ــمولة أي ــادية وغير مش ــي إرش ــوارات ه والأكسس

Internal Sellable Area 613 sqft.  57 sqm.
Max. External Sellable Area 64 sqft.  6 sqm.
Max. Total Sellable Area 677 sqft.  63 sqm.

Master Key Plan

Type B1



BEDROOMBEDROOM
APARTMENTAPARTMENT11

All floor plans depicted herewith are not to scale, applied finishes and final unit areas are subject to change without prior notice 
at the discretion of Bloom Properties in line with the provision of contract of sale. Landscaping and interior design shown in the 
imagery including furniture, accessories and electronics are indicative only and will not be included within the offering.

جميــع مخططــات الوحــدات الســكنية الموضحــة هــي إرشــادية ولا تعــد قياســية، التشــطيبات والقياســات عرضــة للتغــيير والتعديــل دون 
إشــعار مســبق وفــقاً لتقديــر بلــووم العقاريــة بمــا يتماشــى مــع أحــكام عقــد البيــع. وكذلــك تنســيق الحدائــق والأجهــزة الإلكترونيــة والأثــاث 

ــضاً. ــمولة أي ــادية وغير مش ــي إرش ــوارات ه والأكسس

Internal Sellable Area 592 sqft.  55 sqm.
Max. External Sellable Area 129 sqft.  12 sqm.
Max. Total Sellable Area 721 sqft.  67 sqm.

Master Key Plan

Type C



BEDROOMBEDROOM
APARTMENTAPARTMENT11

All floor plans depicted herewith are not to scale, applied finishes and final unit areas are subject to change without prior notice 
at the discretion of Bloom Properties in line with the provision of contract of sale. Landscaping and interior design shown in the 
imagery including furniture, accessories and electronics are indicative only and will not be included within the offering.

جميــع مخططــات الوحــدات الســكنية الموضحــة هــي إرشــادية ولا تعــد قياســية، التشــطيبات والقياســات عرضــة للتغــيير والتعديــل دون 
إشــعار مســبق وفــقاً لتقديــر بلــووم العقاريــة بمــا يتماشــى مــع أحــكام عقــد البيــع. وكذلــك تنســيق الحدائــق والأجهــزة الإلكترونيــة والأثــاث 

ــضاً. ــمولة أي ــادية وغير مش ــي إرش ــوارات ه والأكسس

Internal Sellable Area 592 sqft.  55 sqm.
Max. External Sellable Area 139 sqft.  13 sqm.
Max. Total Sellable Area 731 sqft.  68 sqm.

Master Key Plan

Type C1



BEDROOMBEDROOM
APARTMENTAPARTMENT11

All floor plans depicted herewith are not to scale, applied finishes and final unit areas are subject to change without prior notice 
at the discretion of Bloom Properties in line with the provision of contract of sale. Landscaping and interior design shown in the 
imagery including furniture, accessories and electronics are indicative only and will not be included within the offering.

جميــع مخططــات الوحــدات الســكنية الموضحــة هــي إرشــادية ولا تعــد قياســية، التشــطيبات والقياســات عرضــة للتغــيير والتعديــل دون 
إشــعار مســبق وفــقاً لتقديــر بلــووم العقاريــة بمــا يتماشــى مــع أحــكام عقــد البيــع. وكذلــك تنســيق الحدائــق والأجهــزة الإلكترونيــة والأثــاث 

ــضاً. ــمولة أي ــادية وغير مش ــي إرش ــوارات ه والأكسس

Internal Sellable Area 613 sqft.  57 sqm.
Max. External Sellable Area 32 sqft.  3 sqm.
Max. Total Sellable Area 645 sqft.  60 sqm.

Master Key Plan

Type D



BEDROOMBEDROOM
APARTMENTAPARTMENT11

All floor plans depicted herewith are not to scale, applied finishes and final unit areas are subject to change without prior notice 
at the discretion of Bloom Properties in line with the provision of contract of sale. Landscaping and interior design shown in the 
imagery including furniture, accessories and electronics are indicative only and will not be included within the offering.

جميــع مخططــات الوحــدات الســكنية الموضحــة هــي إرشــادية ولا تعــد قياســية، التشــطيبات والقياســات عرضــة للتغــيير والتعديــل دون 
إشــعار مســبق وفــقاً لتقديــر بلــووم العقاريــة بمــا يتماشــى مــع أحــكام عقــد البيــع. وكذلــك تنســيق الحدائــق والأجهــزة الإلكترونيــة والأثــاث 

ــضاً. ــمولة أي ــادية وغير مش ــي إرش ــوارات ه والأكسس

Internal Sellable Area 592 sqft.  55 sqm.
Max. External Sellable Area 32 sqft.  3 sqm.
Max. Total Sellable Area 624 sqft.  58 sqm.

Master Key Plan

Type E



TWO BEDROOMS
غرفتين نوم



BEDROOMBEDROOM
APARTMENTAPARTMENT22

All floor plans depicted herewith are not to scale, applied finishes and final unit areas are subject to change without prior notice 
at the discretion of Bloom Properties in line with the provision of contract of sale. Landscaping and interior design shown in the 
imagery including furniture, accessories and electronics are indicative only and will not be included within the offering.

جميــع مخططــات الوحــدات الســكنية الموضحــة هــي إرشــادية ولا تعــد قياســية، التشــطيبات والقياســات عرضــة للتغــيير والتعديــل دون 
إشــعار مســبق وفــقاً لتقديــر بلــووم العقاريــة بمــا يتماشــى مــع أحــكام عقــد البيــع. وكذلــك تنســيق الحدائــق والأجهــزة الإلكترونيــة والأثــاث 

ــضاً. ــمولة أي ــادية وغير مش ــي إرش ــوارات ه والأكسس

Internal Sellable Area 947 sqft.  88 sqm.
Max. External Sellable Area 133 sqft.  13 sqm.
Max. Total Sellable Area 1080 sqft.  101 sqm.

Master Key Plan

Type A



BEDROOMBEDROOM
APARTMENTAPARTMENT22

All floor plans depicted herewith are not to scale, applied finishes and final unit areas are subject to change without prior notice 
at the discretion of Bloom Properties in line with the provision of contract of sale. Landscaping and interior design shown in the 
imagery including furniture, accessories and electronics are indicative only and will not be included within the offering.

جميــع مخططــات الوحــدات الســكنية الموضحــة هــي إرشــادية ولا تعــد قياســية، التشــطيبات والقياســات عرضــة للتغــيير والتعديــل دون 
إشــعار مســبق وفــقاً لتقديــر بلــووم العقاريــة بمــا يتماشــى مــع أحــكام عقــد البيــع. وكذلــك تنســيق الحدائــق والأجهــزة الإلكترونيــة والأثــاث 

ــضاً. ــمولة أي ــادية وغير مش ــي إرش ــوارات ه والأكسس

Internal Sellable Area 947 sqft.  88 sqm.
Max. External Sellable Area 247 sqft.  23 sqm.
Max. Total Sellable Area 1194 sqft.  111 sqm.

Master Key Plan

Type A1



BEDROOMBEDROOM
APARTMENTAPARTMENT22

All floor plans depicted herewith are not to scale, applied finishes and final unit areas are subject to change without prior notice 
at the discretion of Bloom Properties in line with the provision of contract of sale. Landscaping and interior design shown in the 
imagery including furniture, accessories and electronics are indicative only and will not be included within the offering.

جميــع مخططــات الوحــدات الســكنية الموضحــة هــي إرشــادية ولا تعــد قياســية، التشــطيبات والقياســات عرضــة للتغــيير والتعديــل دون 
إشــعار مســبق وفــقاً لتقديــر بلــووم العقاريــة بمــا يتماشــى مــع أحــكام عقــد البيــع. وكذلــك تنســيق الحدائــق والأجهــزة الإلكترونيــة والأثــاث 

ــضاً. ــمولة أي ــادية وغير مش ــي إرش ــوارات ه والأكسس

Internal Sellable Area 936 sqft.  87 sqm.
Max. External Sellable Area 236 sqft.  22 sqm.
Max. Total Sellable Area 1172 sqft.  109 sqm.

Master Key Plan

Type A5



BEDROOMBEDROOM
APARTMENTAPARTMENT22

All floor plans depicted herewith are not to scale, applied finishes and final unit areas are subject to change without prior notice 
at the discretion of Bloom Properties in line with the provision of contract of sale. Landscaping and interior design shown in the 
imagery including furniture, accessories and electronics are indicative only and will not be included within the offering.

جميــع مخططــات الوحــدات الســكنية الموضحــة هــي إرشــادية ولا تعــد قياســية، التشــطيبات والقياســات عرضــة للتغــيير والتعديــل دون 
إشــعار مســبق وفــقاً لتقديــر بلــووم العقاريــة بمــا يتماشــى مــع أحــكام عقــد البيــع. وكذلــك تنســيق الحدائــق والأجهــزة الإلكترونيــة والأثــاث 

ــضاً. ــمولة أي ــادية وغير مش ــي إرش ــوارات ه والأكسس

Internal Sellable Area 947 sqft.  88 sqm.
Max. External Sellable Area 204 sqft.  19 sqm.
Max. Total Sellable Area 1151 sqft.  107 sqm.

Master Key Plan

Type A6



BEDROOMBEDROOM
APARTMENTAPARTMENT22

All floor plans depicted herewith are not to scale, applied finishes and final unit areas are subject to change without prior notice 
at the discretion of Bloom Properties in line with the provision of contract of sale. Landscaping and interior design shown in the 
imagery including furniture, accessories and electronics are indicative only and will not be included within the offering.

جميــع مخططــات الوحــدات الســكنية الموضحــة هــي إرشــادية ولا تعــد قياســية، التشــطيبات والقياســات عرضــة للتغــيير والتعديــل دون 
إشــعار مســبق وفــقاً لتقديــر بلــووم العقاريــة بمــا يتماشــى مــع أحــكام عقــد البيــع. وكذلــك تنســيق الحدائــق والأجهــزة الإلكترونيــة والأثــاث 

ــضاً. ــمولة أي ــادية وغير مش ــي إرش ــوارات ه والأكسس

Internal Sellable Area 957 sqft. 89 sqm.
Max. External Sellable Area 161 sqft. 15 sqm.
Max. Total Sellable Area 1118 sqft. 103 sqm.

Master Key Plan

Type B



BEDROOMBEDROOM
APARTMENTAPARTMENT22

All floor plans depicted herewith are not to scale, applied finishes and final unit areas are subject to change without prior notice 
at the discretion of Bloom Properties in line with the provision of contract of sale. Landscaping and interior design shown in the 
imagery including furniture, accessories and electronics are indicative only and will not be included within the offering.

جميــع مخططــات الوحــدات الســكنية الموضحــة هــي إرشــادية ولا تعــد قياســية، التشــطيبات والقياســات عرضــة للتغــيير والتعديــل دون 
إشــعار مســبق وفــقاً لتقديــر بلــووم العقاريــة بمــا يتماشــى مــع أحــكام عقــد البيــع. وكذلــك تنســيق الحدائــق والأجهــزة الإلكترونيــة والأثــاث 

ــضاً. ــمولة أي ــادية وغير مش ــي إرش ــوارات ه والأكسس

Internal Sellable Area 1248 sqft. 116 sqm.
Max. External Sellable Area 247 sqft. 23 sqm.
Max. Total Sellable Area 1495 sqft. 139 sqm.

Master Key Plan

Type M



BEDROOMBEDROOM
APARTMENTAPARTMENT22

All floor plans depicted herewith are not to scale, applied finishes and final unit areas are subject to change without prior notice 
at the discretion of Bloom Properties in line with the provision of contract of sale. Landscaping and interior design shown in the 
imagery including furniture, accessories and electronics are indicative only and will not be included within the offering.

جميــع مخططــات الوحــدات الســكنية الموضحــة هــي إرشــادية ولا تعــد قياســية، التشــطيبات والقياســات عرضــة للتغــيير والتعديــل دون 
إشــعار مســبق وفــقاً لتقديــر بلــووم العقاريــة بمــا يتماشــى مــع أحــكام عقــد البيــع. وكذلــك تنســيق الحدائــق والأجهــزة الإلكترونيــة والأثــاث 

ــضاً. ــمولة أي ــادية وغير مش ــي إرش ــوارات ه والأكسس

Internal Sellable Area 1216 sqft. 113 sqm.
Max. External Sellable Area 247 sqft. 23 sqm.
Max. Total Sellable Area 1463 sqft. 136 sqm.

Master Key Plan

Type M1



BEDROOMBEDROOM
APARTMENTAPARTMENT22

All floor plans depicted herewith are not to scale, applied finishes and final unit areas are subject to change without prior notice 
at the discretion of Bloom Properties in line with the provision of contract of sale. Landscaping and interior design shown in the 
imagery including furniture, accessories and electronics are indicative only and will not be included within the offering.

جميــع مخططــات الوحــدات الســكنية الموضحــة هــي إرشــادية ولا تعــد قياســية، التشــطيبات والقياســات عرضــة للتغــيير والتعديــل دون 
إشــعار مســبق وفــقاً لتقديــر بلــووم العقاريــة بمــا يتماشــى مــع أحــكام عقــد البيــع. وكذلــك تنســيق الحدائــق والأجهــزة الإلكترونيــة والأثــاث 

ــضاً. ــمولة أي ــادية وغير مش ــي إرش ــوارات ه والأكسس

Internal Sellable Area 1216 sqft. 113 sqm.
Max. External Sellable Area 247 sqft. 23 sqm.
Max. Total Sellable Area 1463 sqft. 136 sqm.

Master Key Plan

Type M4



THREE BEDROOMS
ثلاث غرف نوم



All floor plans depicted herewith are not to scale, applied finishes and final unit areas are subject to change without prior notice 
at the discretion of Bloom Properties in line with the provision of contract of sale. Landscaping and interior design shown in the 
imagery including furniture, accessories and electronics are indicative only and will not be included within the offering.

جميــع مخططــات الوحــدات الســكنية الموضحــة هــي إرشــادية ولا تعــد قياســية، التشــطيبات والقياســات عرضــة للتغــيير والتعديــل دون 
إشــعار مســبق وفــقاً لتقديــر بلــووم العقاريــة بمــا يتماشــى مــع أحــكام عقــد البيــع. وكذلــك تنســيق الحدائــق والأجهــزة الإلكترونيــة والأثــاث 

ــضاً. ــمولة أي ــادية وغير مش ــي إرش ــوارات ه والأكسس

BEDROOMBEDROOM
APARTMENTAPARTMENT33

Internal Sellable Area 1528 sqft. 142 sqm.
Max. External Sellable Area 355 sqft. 33 sqm.
Max. Total Sellable Area 1883 sqft. 175 sqm.

Master Key Plan

Type A



All floor plans depicted herewith are not to scale, applied finishes and final unit areas are subject to change without prior notice 
at the discretion of Bloom Properties in line with the provision of contract of sale. Landscaping and interior design shown in the 
imagery including furniture, accessories and electronics are indicative only and will not be included within the offering.

جميــع مخططــات الوحــدات الســكنية الموضحــة هــي إرشــادية ولا تعــد قياســية، التشــطيبات والقياســات عرضــة للتغــيير والتعديــل دون 
إشــعار مســبق وفــقاً لتقديــر بلــووم العقاريــة بمــا يتماشــى مــع أحــكام عقــد البيــع. وكذلــك تنســيق الحدائــق والأجهــزة الإلكترونيــة والأثــاث 

ــضاً. ــمولة أي ــادية وغير مش ــي إرش ــوارات ه والأكسس

BEDROOMBEDROOM
APARTMENTAPARTMENT33

Internal Sellable Area 1528 sqft. 142 sqm.
Max. External Sellable Area 279 sqft. 26 sqm.
Max. Total Sellable Area 1807 sqft. 168 sqm.

Master Key Plan

Type A2



All floor plans depicted herewith are not to scale, applied finishes and final unit areas are subject to change without prior notice 
at the discretion of Bloom Properties in line with the provision of contract of sale. Landscaping and interior design shown in the 
imagery including furniture, accessories and electronics are indicative only and will not be included within the offering.

جميــع مخططــات الوحــدات الســكنية الموضحــة هــي إرشــادية ولا تعــد قياســية، التشــطيبات والقياســات عرضــة للتغــيير والتعديــل دون 
إشــعار مســبق وفــقاً لتقديــر بلــووم العقاريــة بمــا يتماشــى مــع أحــكام عقــد البيــع. وكذلــك تنســيق الحدائــق والأجهــزة الإلكترونيــة والأثــاث 

ــضاً. ــمولة أي ــادية وغير مش ــي إرش ــوارات ه والأكسس

BEDROOMBEDROOM
APARTMENTAPARTMENT33 Type B

Internal Sellable Area 1528 sqft. 142 sqm.
Max. External Sellable Area 355 sqft. 33 sqm.
Max. Total Sellable Area 1883 sqft. 175 sqm.

Master Key Plan



All floor plans depicted herewith are not to scale, applied finishes and final unit areas are subject to change without prior notice 
at the discretion of Bloom Properties in line with the provision of contract of sale. Landscaping and interior design shown in the 
imagery including furniture, accessories and electronics are indicative only and will not be included within the offering.

جميــع مخططــات الوحــدات الســكنية الموضحــة هــي إرشــادية ولا تعــد قياســية، التشــطيبات والقياســات عرضــة للتغــيير والتعديــل دون 
إشــعار مســبق وفــقاً لتقديــر بلــووم العقاريــة بمــا يتماشــى مــع أحــكام عقــد البيــع. وكذلــك تنســيق الحدائــق والأجهــزة الإلكترونيــة والأثــاث 

ــضاً. ــمولة أي ــادية وغير مش ــي إرش ــوارات ه والأكسس

BEDROOMBEDROOM
APARTMENTAPARTMENT33

Internal Sellable Area 1550 sqft. 144 sqm.
Max. External Sellable Area 279 sqft. 26 sqm.
Max. Total Sellable Area 1829 sqft. 170 sqm.

Master Key Plan

Type C






